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Representantskapet i Innlandet Arbeiderparti 
Fylkestingsgruppa innkalles til møtet (sak 4)    Vår dato 190222 

 
 
 
Innkalling til representantskapsmøte. Oppdatert med saksdokument 190222 
 
Innlandet Arbeiderparti innkaller med dette til representantskapsmøte.  
220222 på Teams Kl. 18.00 – 21.00. 
  
Kommunepartiene og AUF melder fra om evnt. forfall samt hvem som møter ved evnt. 
forfall som representanter fra kommunepartiene og AUF.  
Teamslenke sendes ut ca. en uke før møtet. 
 
§ 13.10 i vedtektene legges til grunn for utsendinger fra det enkelte kommuneparti og AUF: I 
styrer og utvalg hvor representanttallet ikke er delelig med to, er 50 - prosentregelen å forstå 
som at hvert kjønn skal være representert så nært opp til 50 prosent som praktisk mulig. 
 
Evnt. forfall fra styrets medlemmer med tiltredende, fylkestingsgruppa og evnt. forfall fra 
kommunepartiene og AUF og hvem som møter som vara fra kommunepartiene og AUF 
meldes så snart som mulig til partikontoret ved Britt.Bjornstad@arbeiderpartiet.no.  
Oversikt over endringer i valgte representanter fra kommunepartienes bes sendt snarest hvis 
det ikke er gjort slik at vi kan oppdatere oversikt over valgte. 
 
Sammensetningen av representantskapet i Innlandet Arbeiderparti. 
§4.2 Representantskapet består av 70 utsendinger fra kommunepartiene og 7 

utsendinger fra AUF i Innlandet. Fylkespartiets representantskap skal sikre 
proporsjonal representasjon ut fra medlemstall pr. 31.12. foregående år i 
årsmøteperioden, dog slik at alle kommunepartier blir representert.   
Fylkespartiets styre er også styre for representantskapet og tiltrer 
representantskapet med fulle rettigheter.  
Representantskapet består av i alt 87 stemmeberettigede utsendinger. 

 
Etter vedtak i styret (ved behandling av fylkeskommunale saker) kan 
fylkestingsgruppa ta del i representantskapets behandling av fylkeskommunale 
saker med tale-, forslags- og stemmerett.  
Partiets stortingsrepresentanter har møterett med tale- og forslagsrett. 

 
Medlemstallene pr 31.12.21 legges til grunn for representasjon fra kommunepartiene. 
 
 
 
Med hilsen 
Innlandet Arbeiderparti      
 
 
Synnøve Brenden       
Fylkessekretær       
 
 
Møter og arrangementer legges ut her:  
https://innlandet.arbeiderpartiet.no/arrangementer/ 
 
 

mailto:Britt.Bjornstad@arbeiderpartiet.no
https://innlandet.arbeiderpartiet.no/arrangementer/
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Sammensetning representantskapet 2022 Innlandet Arbeiderparti  

Kommunepartier Representantskap 2022 

Alvdal  1 

Dovre   1 

Eidskog  1 

Elverum  2 

Engerdal  1 

Etnedal  1 

Folldal  1 

Gausdal  1 

Gjøvik  4 

Gran  2 

Grue  1 

Hamar  3 

Kongsvinger  2 

Lesja  1 

Lillehammer  2 

Lom 1 

Løten  1 

Nord-Aurdal  1 

Nord-Fron  2 

Nord-Odal  1 

Nordre Land  1 

Os  1 

Rendalen  1 

Ringebu  1 

Ringsaker  5 

Sel  1 

Skjåk  1 

Stange  7 

Stor-Elvdal  1 

Søndre Land  1 

Sør-Aurdal  1 

Sør-Fron  1 

Sør-Odal  1 

Tolga  1 

Trysil  2 

Tynset  1 

Vang  1 

Vestre Slidre  1 

Vestre Toten  3 

Vågå  1 

Våler  1 

Østre Toten  1 

Øyer  1 

Øystre Slidre  1 

Åmot  1 

Åsnes  2 

Sum 70 

AUF 7 

 77 
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SAKSDOKUMENTER REPRESENTANTSKAPET 220222 
 

Sak 1/22 Godkjenning innkalling og saksliste 
 
Representantskapsmøte er innkalt pr. mail 24. januar. Oppdaterte saksdokumenter 150222. 
 
Vedtak: 
Styrets forslag til saksliste: 
Sak   1/22       Godkjenning innkalling og saksliste 
Sak   2/22       Medlemssituasjonen 
Sak   3/22       Årsregnskap 2021 Innlandet Arbeiderparti.  
Sak   4/22 Oppfølging av resultat av folkeavstemning evnt. oppløsing av Innlandet  

fylkeskommune.  
 
Forslag til vedtak: 
Representantskapet godkjenner innkalling og saksliste. 

 
Sak 2/22  Medlemssituasjonen 
 
Medlemsansvarlig Hilde Nyutstumoen orienterer. 
 

Innlandet Arbeiderparti hadde 31. desember 2021 6229 medlemmer, hvorav 17 

æresmedlemmer. Dette er en oppgang på 190 betalende medlemmer fra 31. desember 

2020.  

I løpet av 2021 har Innlandet AP fått 665 nye betalende medlemmer, mot 311 i 2020. Det er 

normalt med høyere antall nyinnmeldinger i et valgkampår. Ca 250 av nyinnmeldingene kan 

kobles til debatt om skolestruktur i Stange og Ringsaker, som til sammen har hatt 284 

nyinnmeldinger i 2021. 111 personer meldte seg inn i partiet under valgkampen fra 2. august 

til 13. september.   

MEDLEMSTALL 31.12.21   

Kommune Innlandet AP AUF i Innlandet Totalt 

Alvdal  65 1 66 

Dovre   69 0 69 

Eidskog  134 7 141 

Elverum  244 14 258 

Engerdal  60 0 60 

Etnedal  68 2 70 

Folldal  82 3 85 

Gausdal  67 8 75 

Gjøvik  362 41 403 

Gran  171 12 183 

Grue  123 3 126 

Hamar  327 26 353 

Kongsvinger  233 25 258 

Lesja  30 2 32 

Lillehammer  203 23 226 

Lom 32 1 33 
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Løten  162 6 168 

Nord-Aurdal  79 6 85 

Nord-Fron  221 8 229 

Nord-Odal  129 6 135 

Nordre Land  104 7 111 

Os  45 2 47 

Rendalen  99 1 100 

Ringebu  88 6 94 

Ringsaker  432 28 460 

Sel  144 8 152 

Skjåk  47 2 49 

Stange  656 5 661 

Stor-Elvdal  51 2 53 

Søndre Land  120 4 124 

Sør-Aurdal  68 2 70 

Sør-Fron  93 8 101 

Sør-Odal  102 5 107 

Tolga  14 1 15 

Trysil  188 8 196 

Tynset  89 7 96 

Vang  42 3 45 

Vestre Slidre  44 0 44 

Vestre Toten  243 25 268 

Vågå  80 3 83 

Våler  75 5 80 

Østre Toten  143 12 155 

Øyer  62 2 64 

Øystre Slidre  62 5 67 

Åmot  92 9 101 

Åsnes  184 2 186 

 6228 356 6584 

Innlandet AP (dir.) 1   1 

SUM 6229   6585 

AUF - folkeregistrert annet sted enn Innlandet: 46   
 
Forslag til vedtak: 
Representantskapet tar medlemssituasjonen til orientering 
 

Sak   3/22        Årsregnskap 2021 Innlandet Arbeiderparti.  
 
Styrets forslag til vedtak: 
Representantskapet godkjenner årsberetning/årsregnskap for 2021. 

 
Vedlegg til saken: Årsregnskap/årsberetning 2021. 
 
Styret har gjennom 2021 behandla kvartalsregnskap og behandla regnskapet 31. januar. 
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Overskuddet fordeler seg slik: 
Fylkestingsgruppa   Kr    216 684 
Innlandet Arbeiderparti Kr    787 534 
Overskudd 2021  Kr 1 004 218 
  
Konsekvenser av mulig gjennomføringsmåte av aktiviteter som følge av pandemien er 
hovedårsaken til overskudd i 2021. 
 
Eks. aktiviteter (kontoer i regnskapet) der fylkespartiet får reduserte utgifter som blir  
grunnlaget for et stort overskudd ift. budsjettert, poster som utgjør Kr 550 – 600 000: 
Digitalt årsmøte, landsmøte, kvinnekonferanse.  
Digitale styremøter og representantskap. 
Valgkampkonferanse 
Roser, mindre forbruk 
Reisekostnader redusert  

I tillegg 5040 Lønnsrefusjon:  
Fylkespartiet har fått refundert ikke-budsjetterte midler kr 174 547 for organisasjonssekretær 
som jobbet 50% for Arbeiderpartiet sentralt i valgkampen. 
 
Uttalelse fra kontrollkomiteen Innlandet Arbeiderparti 2021 
 
Kontrollkomiteen har gjennom året fått tilsendt aktuelle protokoller. Så langt komiteen kan se 
er alle lover og forskrifter overholdt, alle vedtak fulgt opp og vanlig organisasjonspraksis 
etterfulgt så langt det har vært mulig i et pandemi-år. 
 
Budsjettet er vedtatt i styret og regnskapet er kontrollert av offentlig godkjent revisor. 
 
Kontrollkomiteen registrerer at det har vært en positiv og omfattende innsats fra tillitsvalgte 
og ansatte i organisasjonen, selv om det har vært få fysiske møter.  
På grunn av korona-restriksjoner har det blitt lagt ned mye tid for å legge til rette for digital 
kommunikasjon og digitale møter og seminarer. Dette har fungert bra og viser at digitale 
møteplattformer ivaretar det formelle under møteavvikling. Årsmøtet 2021 ble gjennomført 
som digitalt møte med 200 delegater.  
 
Komiteen vil fremheve det gode valgresultatet partiet oppnådde for de to valgkretsene i 
fylkespartiet. Det har tross situasjonen med pandemi vært gjennomført og tilrettelagt for en 
aktiv og god valgkamp. 
 
Komiteen vil påpeke at det er bekymringsfullt med få fysiske møtepunkt, da dette kan svekke 
det politiske engasjementet.  

31. januar 2022 

   

 

Finn Havik                        Unn Bjørklund                        Hans Kristian Enge /s. 

Leder    Varamedlem   Varamedlem 
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Sak   4/22  Oppfølging av resultat av folkeavstemning evnt.  
oppløsing av Innlandet fylkeskommune. 
 

Innledning fra fylkestingsgruppa om innstilling i saken. 
 
Link til  hjemmeside Innlandet Fylkeskommune der saksdokumenter til fylkestinget er lagt ut:: 
https://prod01.elementscloud.no/publikum/920717152/DmbMeeting/570 
 
Kommende møter 
21. februar      Styremøte 
22. februar      Representantskapsmøte – behandler sak etter innstilling fra gruppa 
22. februar:     Fylkesutvalget har møte 
23. - 24. febr:  Fylkesting  
23 februar       Styremøte kl. 17.30 – etter fylkestingsvedtaket 
 
Fylkestinget Onsdag 23. februar 
Kl. 08.00 Mulighet for gruppemøter 
Kl. 09.00 Plenum 
- spontanspørretime 
- besvarelse av innmeldte spørsmål 
- besvarelse av evt. interpellasjoner 
- forberedte forslag (sak 11 og 12) 
Fylkestinget behandler deretter følgende saker: 
- godkjenning av resultatet av rådgivende folkeavstemming (evt. klager på 
folkeavstemmingen framkommer i denne saken) 
- behandling av sak om evt. deling av Innlandet 
Kl. 13.00 Lunsj 
Kl. 14.00 møtet fortsetter 
 
Innkomne uttalelser. 
Fra Ringsaker Arbeiderparti 
Behold Innlandet. 
Debatten om Innlandet og dets eksistens har blitt en stor og omfangsrik debatt.  
Når årsmøte i Ringsaker AP avholdes, går folkeavstemmingen mot slutten. Det vil være 
Fylkestinget i Innlandet som til slutt vedtar hvordan man ønsker å jobbe videre med saken.  
 
Ringsaker AP mener det vil være riktig å opprettholde Innlandet fylkeskommune. Det er 
mange grunner til dette:  
- Et fylke, Innlandet, vil ha en større påvirkningsmulighet ovenfor regjering og Storting.  
- Innlandet vil kunne ha en sentral samfunnsutviklerrolle. 
- Fagmiljøer samles og gir muligheter for styrket utvikling.  
- Organisasjoner og bedrifter har ved å slå seg sammen sette muligheter i Innlandet.  
- Kommunene vil fortsatt ha en sentral rolle.   
 
Ringsaker AP legger de ulike argumentene som har framkommet i debatten til grunn og 
ønsker at Innlandet opprettholdes.  
 
Fylkestingsgruppas forslag til vedtak: 
 
Forslag til vedtak fra flertallet (14 medlemmer) i fylkestingsgruppa:  
Innlandet Arbeiderparti vil beholde Innlandet fylkeskommune.  
 
Begrunnelse: 

https://prod01.elementscloud.no/publikum/920717152/DmbMeeting/570
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Fylkestinget vedtok 8. desember med 29 mot 28 stemmer å gjennomføre en rådgivende 
folkeavstemning. Fylkestinget vedtok enstemmig at det i tillegg skulle gjennomføres en bred 
høringsrunde og en medarbeiderundersøkelse, som også skulle ligge til grunn for 
beslutningen. 

Valgdeltakelsen endte på 46,7%, en anstendig oppslutning på så kort tid. Men det vil 
samtidig si at flertallet (53,3%) av de stemmeberettigede ikke ytret seg i spørsmålet om 
Innlandet fylkeskommune bør videreføres eller deles. 

Blant de som stemte ønsket 50,7% å dele. 48,2% ønsket å videreføre. 1,1% stemte 
blankt. Befolkningen i Innlandet er i praksis delt på midten. Det er etter fylkestingsgruppa 
vurdering ikke et folkekrav for å dele Innlandet, men det er et knapt flertall av de som stemte.  

For å lande på at deling er riktig må folkeavstemningen vektes 100%, og høringene fra 
kommuner, organisasjoner og institusjoner vektes 0% og medarbeiderundersøkelsen vektes 
0%. Det har vi respekt for at flere mener er riktig måte å håndtere dette på. 

Dersom vi tar med i beregningen at vi har fått høringsinnspill fra kommunestyrene der 25 
anbefaler videreføring, 10 for deling og 9 sier lytt til folkeavstemningen, og at aktører 
som Fagforbundet, NTNU, HINN, NAV, NHO, NLF, VOFO, Innlandet idrettskrets, Helse Inn, 
Innlandet politidistrikt, reiselivsaktører, Raufoss-industrien, kulturinstitusjoner med flere 
ønsker videreføring, så har vi fått vektige tilbakemeldinger fra aktører som samarbeider med 
Innlandet fylkeskommune i det daglige. 

Og i medarbeiderundersøkelsen svarte 54% at de ønsker videreføring, 35% at de ønsker 
deling og 11% hadde ikke gjort seg opp en mening. Svarprosenten blant de 4000 ansatte 
var 55%. Det er medarbeiderne som har skoen på og skal være med og gjennomføre en 
eventuell oppsplitting. 

Innlandet fylkeskommune har vist vilje til å desentralisere, gjennom bredbåndsinvesteringer, 
fylkesvegprogrammet, en desentralisert vegadministrasjon, regionale karrieresentre, og økte 
bevilgninger til næringsutvikling i distriktene. Samtidig skal vi ta på alvor de signalene som 
kommer, særlig fra distriktene, om at vi må bli enda flinkere. Men dette mener vi det er større 
muligheter for i Innlandet enn dersom vi nå skal splitte opp i to mindre enheter med hver sin 
sentraladministrasjon. 

Et annet moment i debatten er at Innlandet står sterkere i konkurransen om økonomiske 
tildelinger til infrastruktur, utdanning, det grønne skiftet og et næringsliv for framtida. Flere 
andre fylker skal nå bruke tid på en ny reform, og da står Innlandet i en unik posisjon til å 
kunne ta nye ledende roller. 

En eventuell skilsmisse vil også gjøre det vanskelig for oss i tida som kommer, med mange 
krevende saker: krangling mellom og internt i Hedmark og Oppland, skriverier om flere 
fylkespolitikere, flere sjefer og mer byråkrati, hvor arbeidsplasser skal plasseres, kutt i 
tjenester, misfornøyde ansatte, mindre støtte enn forventet fra regjeringen, krav om splitting 
av statsforvalteren etc. 

Hurdalsplattformen åpner for å søke om deling av tvangssammenslåtte fylker, og 
understreker at det er fylkestingene som fatter endelig beslutning om det bør sendes en slik 
søknad. Fylkestingsgruppas helhetsvurdering ender med at vi anbefaler å gå for en 
videreføring av Innlandet fylkeskommune. 

Forslag til vedtak fra mindretallet (5 medlemmer) i fylkestingsgruppa:  
Innlandet Arbeiderparti legger resultatet av folkeavstemningen til grunn, og foreslår at det 
søkes om deling av Innlandet fylkeskommune. 
 
Bakgrunn:  
Fylkestinget vedtok i desember 2021 at det skulle holdes folkeavstemning om videreføring 
eller deling av Innlandet fylkeskommune. Samtidig ble det åpnet for høringsinnspill. 
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Innlandet Ap hadde et klart standpunkt til saken, men spørsmålet nå er å ta stilling til 
hvordan en skal forholde seg til folkeavstemning som nå er gjennomført. 
 
Det var 46,7% deltakelse i folkeavstemningen. Det må sies å være et akseptabelt nivå, både 
utfra den tid og ramme som avstemningen ble gjennomført på. Den ligger noe under det som 
har vært oppslutningen på fylkestingsvalg, men heller ikke veldig mye. En mener derfor at 
oppslutningen gir valget legitimitet. 
Resultatet ble totalt sett jevnt med 50,7% som vil dele og 48,2% som vil bevare. Uansett det 
foreligger et flertall i befolkningen for å dele. 
 
Går en bak tallene ser en store forskjeller mellom ulike kommuner og regioner. 
I hele 37 av Innlandets 46 kommuner er det et flertall for deling, i de fleste av disse 
kommunene er det en betydelig majoritet for deling. Flertall for bevaring framkommer særlig i 
kommuner ved Mjøsa. I flere av disse et klart flertall, med Ringsaker som den kommune som 
har størst majoritet for videreføring. 
 
Høringsinnspillene har et flertall for å videreføre Innlandet fylkeskommune, og flertallet blant 
de ansatte (54 % mot 35%) vil videreføre. 
Debatten om mulig fylkesdeling har til dels vist at det har vært sterke fronter. Uansett veien 
videre vil det være viktig å søke å forsone kreftene. 
Det er etter fylkestingets eget vedtak gjennomført folkeavstemning i Innlandet om 
fylkesdeling. 
 
Resultatet har vi fått, og med en oppslutning som må sies å være tilfredsstillende. 
En mener at dette resultatet ikke kan settes til side av innkomne høringsinnspill. 

 


